

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MAY 21, 1992

(5)

[Text]

The Standing Senate Committee on Agriculture and Forestry met at 4:02 p.m. this day, in Room 356-S, Centre Block, the Chairman, the Honourable Senator Barootes, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Barootes, Corbin, Forrestall, Olson, Ross, Rossiter and Spivak. (7)

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Jean-Denis Fréchette, Research Officer.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

Witnesses:

From the Canadian Federation of Agriculture:

Sally Rutherford, Executive Director.

From the Canadian Horticultural Council:

Steve Whitney, Assistant Executive Director.

From the Canadian Broiler Hatching Egg Marketing Agency:

Paul Jelley.

From the Canadian Chicken Marketing Agency:

Albert F. Chambers, Manager, Policy/Communications.

From the Canadian Egg Marketing Agency:

Gerry Gartner.

From the Fresh for Flavour Foundation:

Suzan Sutherland.

From the Canadian Pork Council:

Martin Rice and Catherine Scovil, Executive Associates.

Pursuant to the Order of Reference adopted by the Senate on Friday, May 1, 1992, the Committee resumed consideration of Bill C-54, *An Act to amend the Farm Products Marketing Agencies Act and other Acts in consequence thereof*.

Sally Rutherford, Suzan Sutherland and Catherine Scovil made an opening statement and along with Steve Whitney, Martin Rice and Paul Jelly answered questions.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 21 MAI 1992

(5)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent de l'agriculture et des forêts se réunit aujourd'hui à 16 h 02, dans la pièce 356-S de l'édifice du Centre, sous la présidence de l'honorable sénateur Barootes (*président*).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Barootes, Corbin, Forrestall, Olson, Ross, Rossiter et Spivak. (7)

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Jean-Denis Fréchette, attaché de recherche.

Également présents: Les sténographes du Sénat.

Témoins:

De la Fédération canadienne de l'agriculture:

Sally Rutherford, directrice administrative.

Du Conseil canadien de l'horticulture:

Steve Whitney, directeur exécutif adjoint.

De l'Office canadien de commercialisation des œufs d'incubation de poulet à chair:

Paul Jelley.

De l'Office canadien de commercialisation des poulets:

Albert F. Chambers, Politique de gestion/Communications.

De l'Office canadien de commercialisation des œufs:

Gerry Gartner.

De la Fondation fraîcheur égale saveur:

Suzan Sutherland.

Du Conseil canadien du porc:

Martin Rice et Catherine Scovil, adjoints administratifs.

En conformité avec l'ordre de renvoi adopté par le Sénat le vendredi 1^{er} mai 1992, le Comité reprend l'étude du projet de loi C-54, *Loi modifiant la Loi sur les offices de commercialisation des produits de ferme et d'autres lois en conséquence*.

Sally Rutherford, Suzan Sutherland et Catherine Scovil font une déclaration liminaire puis, avec l'aide de Steve Whitney, Martin Rice et Paul Jelly, répondent aux questions.